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CULTUURRAAD 
 

 
Zitting van 10 juni 2024 

 
AANWEZIGHEDEN 
 
Aanwezig: Schepen, Ann Sleyp, Gezinsbond Haacht Station, Wim Daelemans, Heverse Filmclub, Bruno 
Van Hoof, K.H De Eendracht, Sara Delauré, Allegro, Sabine Van den Broucke, VOSOG, Danielle 
Dhaenens, Natuurpunt, Erna Janssens, De Postiljon, Eddy Mertens, Ferm Schiplaken, Lies Asselman, ’t 
Palet, Carine Rosiers, Davidsfonds, Marie-Louise Selleslach, Crescendo, Paula Langendries, OKRA  
Hever, Jozef Crabs, Anny Van Loo, ’t Lenske, Rik Jennes, Landelijke Gilde, Bernard Houpeline, KWB 
Boortmeerbeek/Gildezaal Boortmeerbeek, Rudy Verbruggen,  Ferm Hever, Els Fock, KWB Hever, 
Herman De Coster, Neos , Willy Van den Brande,  KT de Morgenster BMB, Rita Verschueren, VLAS, 
Chris Vandenberghe, Femma, Mie Henderix, Artfeelings, Hans Breemersch, dienst vrije tijd, Tilly 
Heymbeeck, dienst vrije tijd, Kari De Cordt. 
 
Verontschuldigd: Toneelkring De Vlieg, Cultuursmakers, Koninklijke fanfare Albert 
 
 
1. VERSLAG VORIGE VERGADERING 
 Geen opmerkingen. Goedgekeurd. 
 
2. EVALUATIE JAARMARKT/ BOORTMEERBEEK BEWEEGT  
 De jaarmarkt was niet heel geslaagd. Er was weinig volk, desondanks de moeite die gedaan werd 

om volk aan te trekken. Dit jaar werd de jaarmarkt verschoven van Pinkstermaandag naar 
zondag. Dit omdat we anders in ‘concurrentie’ lagen met de zeer populaire jaarmarkt in Zemst. 
Er zijn heel wat marktkramers niet komen opdagen. Het idee is om volgende keer eventueel 
inschrijvingsgeld te vragen aan de marktkramers en dit terug te betalen wanneer ze effectief 
aanwezig zijn. Op deze manier worden ze gestimuleerd om ook effectief te komen opdagen. (Dit 
geldt ook voor de rommelmarkt en de kerstmarkt.)   

 Boortmeerbeek Beweegt was wel een groter succes. Er waren 279 deelnames voor de eerste 
editie, waarvan een 30-tal lopers waren. Er waren enkele kritiekpunten zoals dat het parcours 
van de lopers beter afgezet kon worden, meer animatie aan start/ aankomst, lopers hadden 
enkel de keuze om de kleine tour te lopen, ... Een idee voor de volgende editie is om 
Boortmeerbeek Beweegt misschien te laten doorgaan in Hever. Hier zijn ook nog heel wat mooie 
gebouwen om te ontdekken. Postitieve feedback kwam er over de route. Het was een zeer 
mooie route met een goede afwisseling tussen verharde en overharde wegen. Bedankt aan 
Tornado om zo’n leuke route uit te stippelen.  

 De kermis en de middenstand waren ook blij met de opkomst gedurende het hele 
Pinksterweekend.   

 
3. BOORTMEERBEEK FEEST 

Er werd onlangs samen gekomen met de werkgroep die aan de slag ging om Boortmeerbeek 
Feest te proberen nieuw leven in te blazen. De werkgroep probeerde rekening te houden met 
de opmerkingen die vorige jaren werden gegeven. Hierdoor zal er meer plek voorzien worden 
op de parking voor auto’s en wordt de afstand kleiner tussen sporthal en standjes. Aantal ideeën 
die hieruit voorkwamen: een stempelkaart waardoor de kinderen alle standen zouden moeten 
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bezoeken, heel wat sportverenigingen kwamen al af met ideeën om doe momenten te 
organiseren, ... 
Vanuit de Postiljon kwam de vraag om de standen terug in horizontale setting te zetten en niet 
meer zoals vorig jaar. Hier wordt met de nieuwe setting rekening gehouden.  
Vorige jaren ging een groot deel van het budget naar tenten dus het zou fijn zijn om dit jaar hier 
minder budget aan uit te geven. Hierdoor opteren we ook om zoveel mogelijk gebruik te maken 
van de sporthal en de hal. Een restbudget kan dan gaan naar andere animaties. Zoals bv. 
straattheater.  
Budget dat vanuit de gemeente voorzien wordt voor dit event: 10.500 euro.  
Reken daarbij dat per tent ongeveer 200 euro betaald wordt vanuit de gemeente.  
We moeten eerst weten welke verenigingen willen deelnemen, daarna kunnen we pas kijken 
hoe we het concreet kunnen aanpakken, hoe we de standen kunnen plaatsen, hoeveel budget 
er nog over zal zijn, ... 
Elke vereniging dat aanwezig is, krijgt nog steeds 25 euro subsidie.  
 
Vraag van Herman: de gemeente is eigenaar van de gronden naast de parking. Deze liggen 
momenteel braak, is het niet mogelijk om deze te gebruiken als parking? Moet hier niet eens 
navraag naar gedaan worden? (Zondag met de verkiezingen werd dit ook weer bevestigd, er is 
te weinig parkeerplaats aan de sporthal).  
Er werd hier in het verleden al naar gekeken maar door de veiligheid werd dit momenteel niet 
toegestaan. We bekijken het nogmaals maar voor 1 september zal dit niet meer lukken. 
Hierdoor hebben we bv. vorig jaar reeds mensen proberen te motiveren om zoveel mogelijk met 
de fiets te komen. Ze kregen vorig jaar een gratis drankje wanneer ze met de fiets kwamen.  
De vraag kwam hoe de gemeente de communicatie zag rond Boortmeerbeek Feest. 
Boortmeerbeek Feest zal worden aangekondigd in BMB-magazine van de zomer en de zomer 
nieuwsflash. Het lijkt de verenigingen wel een meerwaarde om op voorhand mee te delen aan 
het publiek welke verenigingen zullen deelnemen, dit stimuleert meer mensen om te komen 
kijken. Er wordt binnen de gemeente bekeken hoe we dit best gaan doen, nieuwsflash zomer en 
magazine werden helaas al doorgestuurd naar de drukker dus dit zal niet meer lukken.  
Een doek zetten op een heras hek met de affiche lijkt ook een goed idee, op deze manier zullen 
meer Boortmeerbekenaars weten wat er te doen is.  

 
4. VRAAG SAMANA 

Sabine Van den Broucke zit reeds in de cultuurraad namens het koor: Allegro. Ze woont zelf in 
Schiplaken en is ook voorzitter van Samana Schiplaken. Samana was tot nu toe nog geen lid van 
de cultuurraad. Samana is het voormalige ziekenzorg. Samana is een Inclusieve vereniging dat 
zich richt tot mensen met een zorgnood. Zo bezoeken vrijwilligers de mensen thuis en 
organiseren ze 2x per jaar een etentje met muziek. Ook gaan ze 2x per jaar naar WZC Ravestijn 
en krijgen de mensen een kleine attentie voor Kerst en Pasen. Je moet geen lid zijn van cm om 
bij Samana te komen. Ze proberen vooral mensen te bereiken die nog thuis wonen. 
Lidmaatschap is gratis. Er worden ook vormingen georganiseerd voor leden en vrijwilligers bv. 
valpreventie. De missie is om mensen mondig en weerbaar te maken. Samana kan een extra 
centje vanuit de gemeente wel gebruiken en zou daarom ook erkend willen worden door de 
cultuurraad en subsidies verkrijgen.  
 
Extra info over de Samana afdelingen: 
Binnen onze gemeente heb je 2 afdelingen van Samana die los van elkaar werken. Samana 
afdeling Schiplaken en Samana afdeling Hever.  
Ze zijn beide wel afhankelijk van Samana Leuven (vzw). Samana Schiplaken is een feitelijke 
vereniging. Soms wordt er wel samengewerkt met afdeling Hever.  
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Wanneer deze subsidie wordt goedgekeurd, zijn ze hun huidige nominatieve subsidie wel kwijt. 
De cultuurraad moet wel eerst akkoord gaan met de erkenning van Samana Schiplaken.  

 
 Bezwaar? Er komt geen bezwaar vanuit de cultuurraad. 

Momenteel is er niemand van afdeling Hever aanwezig, om hen te erkennen zullen ze een 
komende cultuurraad wel aanwezig moeten zijn.  
 
Op dit moment is er geen bezwaar vanuit de cultuurraad. Vanaf nu mag de aanvraag officieel 
gebeuren en de juiste documenten ingevuld worden.  
 

 
5. SPORTELDAG BLANKENBERGE 12 SEPTEMBER 2024 

Sporteldag staat open voor alle 50+’ers van gemeenten Boortmeerbeek, Haacht, 
Kampenhout, Keerbergen, Steenokkerzeel, Tremelo en Zemst. Zowel individuen als groepen 
zijn van harte welkom! Deelnemers krijgen de kans om toerisme en cultuur van de streek te 
verkennen.  
Activiteiten in de voormiddag: standswandeling met gids, begeleide wandeling, petanque, 
begeleide fietstocht (geen elektrische fietsen beschikbaar), minigolf, golfbiljart, vrij bezoek 
aan Blankenberge.  
Activititen in de namiddag: martieme haven wandeling met gids, petanque, minigolf, 
golfbiljart, vrij bezoek aan Blankenberge.  
 
Kostprijs 30 euro, inschrijven via de dienst vrije tijd tot 1 september.  
Inclusief: sporten, verzekering, busvervoer, broodje en soep.  
 

6. VARIA  
  

1. Nieuwe voorzitter  
We zijn voor de cultuurraad op zoek naar een nieuwe voorzitter. Als iemand zich geroepen 
voelt om de cultuurraad mee te begeleiden, neem contact op met ons. Punten op de agenda 
zouden vanuit de verenigingen moeten komen. De gemeente wil weten wat de echte noden 
zijn vanuit de verenigingen zelf. Daarom dus een warme oproep tot een nieuwe voorzitter + 
meer engagement om zelf ook punten aan te brengen voor op de agenda. 
Er werd opgemerkt dat je vroeger als voorzitter heel weinig informatie kreeg. Enkel de 
agenda werd op voorhand doorgegeven en dat was het. Het zou fijn zijn dat die persoon 
meer betrokken werd door bv. een voorbereidende vergadering te organiseren.  
Dit kunnen we zeker meenemen naar de nieuwe legislatuur toe.  

 
2. Landelijke Gilde: 17 juni – 14 juli EK voetbal op groot scherm in Schiplaken. Zondag 4 

augustus het mosselfestijn. Zaterdag 31 augustus zomerbar met optreden van Sam Gooris 
en de party crew.  

 
3. KWB boortmeerbeek: 22 en 23 juni; jaarlijkse bergfeesten. 18 augustus fietseling.  

 
4. Harmonie: laatste weekend van 24 en 25 augustus de feesten aan de Bosuil, mosselen en 

BBQ. 
 

5. Gezinsbond BBQ Haacht Station: 7 september. 
 

6. Tentoonstelling ‘T Palet: 11 november. Op Boortmeerbeek feest zouden we graag een teken 
en kleur wedstrijd organiseren.   
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7. Natuurpunt: Walk for nature was een succes mede dankzij de aanwezigheid van de 
verenigingen die op het kleine marktje stonden. Dankjewel! Aankomende evenementen: 

 
- Open MAR met voordracht over 'Waterstress' door prof. Patrick Willems (faculteit 

ingenieurswetenschappen KULeuven), donderdag 5 september om 20u. Zaal 
Time-Out, sporthal, Sportveldweg 6, Boortmeerbeek. 

- Debatavond met lokale politici over het memorandum: de 12 beleidsvoorstellen 
van Natuurpunt Boortmeerbeek, donderdag 12 september om 20u. Zaal Time-
Out, sporthal, Sportveldweg 6, Boortmeerbeek. 

- 'Trage wegen'-wandeling, zaterdag 22 september om 14u. Info volgt later. 
 

8. Davidsfonds: zomerzoektocht in Aarschot, leuk voor jong en oud. 5 euro korting voor leden 
en niet leden. Kan ook met de fiets gedaan worden. 2 soorten zoektochten: familie 
(gemakkelijker) en eentje met moeilijkere vragen. Maar wel hetzelfde parcours.  

 
9. Samana Schiplaken: activiteit waar 2 verenigingen samenwerken. Koor Allegro komt zingen 

op de ontmoetingsdag van Samana. Dit op 16/06. 
 

10. Gebruik kerk van Hever. Elke culturele vereniging kan beroep doen op het gebruik van de 
Kerk van Hever. Hieronder een aantal informatiepunten om rekening mee te houden:  

 
- 200 euro huur per evenement + kosten gas en electriciteit komen hier nog 

bovenop. 
- Momenten dat de kerk al zeker niet vrij is:  

o Zaterdag avond tot 19u 
o 2de en 4de zondag van de maand in de voormiddag wegens doopsel.  

- Soorten activiteiten die kunnen/ mogen doorgaan in de Kerk: 
o Concerten  
o Voordrachten (geen politieke voordrachten) 
o Tentoonstellingen  

- Regels omtrent drank 
o Er kan drank aangeboden worden bv. na een concert of voordracht bv. 

een glaasje cava, champagne of een frisdrank.  
o Er kan geen toog geplaatst worden. (Dit ter bescherming van de vloer).  

 
  Contact en reservaties kunnen rechtstreeks via Roger Van Loock, rogervanloock@telenet.be 
  of 0479 87 33 71 
 
 
De volgende vergadering wordt vastgelegd op maandag 7 oktober 2024 om 19.00 uur.  
 
 
Voor verslag 
Kari De Cordt 
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